
2016 WFO铸铁、铸钢技术国际论
坛

尊敬的  先生/女士，您好！

2016 WFO铸铁、铸钢技术国际论坛将于2016年05月在北京召开。

会议通知

时间：2016.5.15-17

Date: May 15-17,2016

地点: 北京中家鑫源温泉酒店

Venue: Beijing Zhongjia Xinyuan Hot-spring Hotel 

主办单位： 世界铸造组织铁基金属工作委员会

Sponsor:　WFO Ferrous Metal Commission

承办单位：
中国铸造协会
中国机械工程学会铸造分会

Organizers:
China Foundry Association
Foundry Institution of Chinese Mechanical Engineering Society

支持单位：
福士科铸造材料（中国）有限公司
河北龙凤山铸业有限公司

Sponsor：
FOSECO Foundry (China) Co., Ltd.
HEBEI LONGFENGSHAN CASTING INDUSTRY CO,LTD

论坛主题：用最好的铸件服务于先进制造业

Theme: The Advanced Technology for Cast Iron and Cast Steel

世界铸造组织（WFO）铁基金属委员会以促进学术研究和铁基金属材料制备新技术在世界范围内的应用
和推动全球铸造业的发展为宗旨，2016年将首次由中国铸造协会与中国机械工程学会铸造分会联合承办，推
动产、学、研、用强强联合。

he aims of Ferrous Metals Commission of WFO are to promote the academic research and the
application of new preparation technology of ferrous metal materials in the worldwide and to push
forward the development of the global foundry industry. It’s the first time organized by CFA and
FICMES and will promote industry, academia, research and application with powerful combination.



征文范围：应用于铸铁及铸钢领域的新技术；
Scope of Paper: The Advanced Technology for Cast Iron and Cast Steel

会议日程

会议嘉宾

会议门票

国内代表：1600元/人；
国际代表：USD 400/人；

Registration Free:
USD 400/person

活动家 

成都云数海量智能科技有限公司 

2016年01月13日
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